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Zápis č. 8 ze zasedání zastupitelstva městyse Mladkov  

ze dne 7. 11. 2019 

 

Přítomní zastupitelé: 
Jiří Filip (1)         Martina Jirčíková (4)    Zbyněk Severýn (7)  

Tomáš Franke (2)            Tomáš Novotný (5)    Ing. Roman Studený (8)  
Bc. Lada Hejtmánková (3)       Lucie Pohanková (6)   Zdeněk Tomíček (9) 

            

 

Hlasování zastupitelů: A pro, N proti, Z zdržel se hlasování 

                          Pokud není uvedeno jinak, zastupitelstvo městyse (dále jen ZM) hlasovalo                             
 jednomyslně. 
 

 

Ostatní občané: dle přiložené prezenční listiny 
 

Zasedání řídil: starosta městyse Ing. Roman Studený 

 

Po zahájení a uvítání občanů starosta městyse konstatoval, že je přítomna většina 

zastupitelů městyse a zasedání je tudíž schopné usnášení. Zasedání bylo řádně a včas svoláno, 

zveřejněno na úřední desce a v souladu se zákonem o obcích. 

 

 

 

Pro jednání je navržen tento program:   
 

1. Volba komisí 

2. Kontrola usnesení 

3. Organizační a majetkové záležitosti městyse 

 a) Základní škola 

 b) Zpráva KV 

 c) Komise KD 

 d) Rozpočtová opatření 

 e) Prodeje a pronájmy pozemků 

4. Došlé spisy a žádosti 

5. Diskuse a usnesení 

 

 

 

 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje program jednání zastupitelstva městyse     

Mladkov. 
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1. Volba komisí  
 

Předsedající navrhl určit do návrhové komise pana Zbyňka Severýna a pana Tomáše 

Frankeho. 

 

 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje návrhovou komisi ve složení: pan Zbyněk 

Severýn a pan Tomáš Franke. 

   

 

         

Dále předsedající navrhl ověřovatele zápisu paní Martinu Jirčíkovou a paní Lucii 

Pohankovou. 

 

 

          

Zastupitelstvo městyse schvaluje ověřovatelé zápisu paní Martinu Jirčíkovou a 

paní Lucii Pohankovou. 

 

          

  

        

 

 

Ověřovatelé zápisu z jednání ZM ze dne 9. 10. 2019 pan Tomáš Novotný a pan Zdeněk 

Tomíček nevznesli námitek a shledali zápis i usnesení v souladu s průběhem jednání, který 

stvrdili svými podpisy. 

 

 

 

2. Kontrola usnesení 
 

 
98/2019- odesláno 

99/2019- podepsáno a odesláno 

104/2019- smlouva podepsána, připravuje se vklad do katastru nemovitostí 

105/2019- smlouva podepsána, podán návrh na vklad 

110/2019- podepsáno, odesláno 

111/2019- trvá, čeká se na podpis smlouvy od Sdružení obcí Orlicka 

102/2019- odloženo, provedena obhlídka zastupiteli, provedení geometrického plánu 

118/2019- smlouva podepsána, odeslána, komunikace jsou zhotoveny 
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Činnost úřadu městyse-řešení oprav komunikací ve Vlčkovicích a v Mladkově, proběhla výměna kotle 

a bojleru na Zdravotním středisku, výměna kotle v č. p. 164, přípravná schůzka pro oslavy 670 let 

Mladkova, příprava kalendáře Mladkova, účast na schůzce starostů ORP Králíky-jednání k umístění 

radarů, příprava Obecně závazných vyhlášek, účast na slavnostním otevření značené turistické trasy 

Hřebenovka, proběhlo jednání Sdružení obcí Orlicko a Mas Orlicko. 

 

 

 

3. Organizační a majetkové záležitosti městyse 
 

a) Základní škola 

 

a1) ZŠ doplatek 

 

 Ředitelka ZŠ a MŠ Mladkov předložila žádost na doplatek na platy na období září až 

prosinec 2019. ZŠ Mladkov působí ve školním roce 2019/2020 ve výjimce z nejnižšího počtu 

žáků, proto došlo k úpravám závazných ukazatelů na platy ze strany Pardubického kraje. Došlo 

ke snížení o 70 000,- Kč.  Dále žádá o dofinancovaní platu vychovatelky v družině ve výši 

7 200,- Kč a platu kuchařky ve výši 10 000,- Kč.  Celková požadovaná částka je 87 200,- Kč. 

Dále paní ředitelka předkládá předběžný požadavek na platy pedagoga od ledna 2020, které 

činí 243 600,-Kč ze stávajících tarifů. Částka také bude záviset na počtu žáků od září 2020 a 

tarifech roku 2020. 

 

 

 

p. R. Studený-bude naplánována schůzka s paní ředitelkou ohledně řešení počtu žáků v ZŠ a 

případné otevření dalšího ročníku. 

p. Z. Tomíček-do školky by měly chodit především děti z Mladkova a jeho částí, abychom 

nemuseli vozit naše děti do jiných školek. 

 

 

ZM schvaluje žádost na doplatek na platy zaměstnanců ZŠ a MŠ Mladkov na 

období září až prosinec 2019 ve výši 87 200,- Kč. 

 

           

 

ZM bere na vědomí předběžný požadavek na platy pedagoga ZŠ a MŠ Mladkov 

od ledna 2020. 
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a2) ZŠ Výroční zpráva 

 

 Ředitelka ZŠ a MŠ Mladkov předložila Výroční zprávu o činnosti Základní školy a 

Mateřské školy Mladkov za školní rok 2018/2019. Výroční zpráva je přílohou č. 2 zápisu že 

zasedání. 

 

 

    

 ZM schvaluje Výroční zprávu o činnosti Základní školy a Mateřské školy Mladkov 

za školní rok 2018/2019. 

 

 

          

 

b) Zpráva KV 

 

 Předseda kontrolního výboru podal zprávu z kontroly, která byla provedena na úřadě 

městyse dne 30. 10. 2019. Při kontrole nebyly zjištěny žádná pochybení v plnění usnesení za 

kontrolované období. Protokol o výsledku kontroly je přílohou č. 3 zápisu že zasedání.  

  

 

Z. Tomíček-kontrolní výbor doporučuje zastupitelstvu provést obhlídku p. p. č 42/2, 42/3, 42/4 

v k. ú. Mladkov z důvodu došlé připomínky k zachování cesty k sousednímu pozemku. Dále 

kontrolní výbor doporučuje se zaměřit na výběr grafika pro znak a vlajku městyse. 

 

 

ZM bere na vědomí Zápis č. 2 z jednání Kontrolního výboru ze dne 30. 10. 2019. 

 

 

c) Komise KD 

 

 Pro výběr zhotovitele akce „Rekonstrukce Kulturního domu Mladkov“ je třeba stanovit 

komisi. SM do komise navrhuje: Lada Hejtmánková, Martina Jirčíková, Zdeněk Tomíček a 

zástupce firmy Dabona a jako náhradník Roman Studený. 

 

 

ZM schvaluje komisi pro výběr zhotovitele akce „Rekonstrukce Kulturního domu 

Mladkov“ ve složení: Lada Hejtmánková, Martina Jirčíková, Zdeněk Tomíček a zástupce 

firmy Dabona a jako náhradník Roman Studený. 
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d)  Rozpočtová opatření 

 

Účetní městyse předkládá rozpočtové opatření č. 13/2019 a č. 14/2019. Starosta městyse 

seznámil přítomné se zněním rozpočtového opatření, které bude přílohou č. 4 zápisu ze 

zasedání. 

 

 

        

Zastupitelstvo městyse bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 13/2019 a č. 

14/2019. 

 

 

 

e) Prodeje a pronájmy pozemků 

        

Manželé XXX žádají o prodej p. p. č. 104/2 v k. ú. Mladkov. Pozemek v současné době  

užívají jako zahradu. Výměra pozemku je 642 m2. Byla provedena obhlídka pozemku 

zastupiteli. 

 

 

 

 

Zastupitelstvo městyse schvaluje zveřejnění záměru prodeje p. p. č. 104/2 v k. ú 

Mladkov. 

 

 

          

 

 

4. Došlé spisy a žádosti 
 

a) Dodatek sociální služba 

 

 SM předložil zastupitelstvu ke schválení Dodatek ke Smlouvě o způsobu 

spolufinancování příspěvku na podporu fungování sociální služby-sociální poradenství ve 

městě Králíky. Smluvní strany se dohodly, že od roku 2020 bude poskytnut na každý rok, ze 

strany města Králíky, Charitě finanční příspěvek ve výši 40 000,- Kč. 

 

 

 

 

129/2019 ZM schvaluje Dodatek ke Smlouvě o způsobu spolufinancování příspěvku 

na podporu fungování sociální služby-sociální poradenství ve městě Králíky a pověřuje 

starostu městyse podpisem smlouvy. 
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b) Rozhlas 

SM seznámil zastupitele s cenovou nabídkou firmy Empemont Valašské Meziříčí na 

bezdrátový rozhlas digitálním kódováním s napojením na zadávací pracoviště složek IZS. 

V rámci operačního programu Životní prostředí 2014-2020 lze získat na tuto akci dotaci ve výši 

cca 80 %.  

p. T. Franke-otázkou je, jestli dávat peníze do opravy nebo pořídit systém nový. 

p. Z. Tomíček-je možné zadat realizaci i jiné firmě? 

p. R. Studený-ano, můžeme. 

p. Z. Tomíček-byly nějaké návrhy občanů v dotazníku strategického rozvoje městyse, které se 

týkaly obecního rozhlasu. 

pí. L. Hejtmánková-ano, např. byly návrhy k doplnění amplionů z důvodu nesrozumitelnosti 

rozhlasu. 

  

ZM schvaluje zpracování žádosti o dotaci na hlásný a výstražný bezdrátový 

rozhlas. 

 

          

c) Jízdní řády 

 

 Byly podány připomínky k jízdním řádům autobusu-posunutí spoje č. 5 na 7:20 hod do 

Králík, kterým jezdí děti do ZŠ, Požadavek na posunutí tohoto spoje je, aby děti nemusely čekat 

před školou, než se otevře. Další připomínkou bylo prodloužení spoje č. 11, který jede ze 

Žamberka do Pastvin v 8:50 hod, až do Mladkova. Dále jsme navrhovali nový spoj ze Žamberka 

směr Králíky v 10:30 hod především pro obyvatele Vlčkovic, protože současný spoj jede v 8:32 

a pak až v 12:32 hod. Odpověď z Krajského úřadu je, že by bylo možné posunout spoj č. 5 o 

deset minut, prodloužení spoje č. 11 by také mohlo být schváleno, nový spoj zatím není možný. 

U spoje č. 7, který byl zřízen ve 22:30 hod z Králík do Mladkova, byla zjištěna malá vytíženost, 

proto bude spoj zrušen.  

 

 

 

 

 ZM bere na vědomí připomínky k autobusovým jízdním řádům. 

 

 

 

 ZM schvaluje ukončení provozu spoje č. 7 linky 700974 k 30. 11. 2019. 
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6. Diskuse a usnesení 

p. R. Studený-dostali jsme opět pozvání do poslanecké sněmovny na slavnostní předání dekretů 

obcím. 

XXX-táže se na zvyšování poplatku z pobytu a jakou páku má obec na osoby, které ubytovávají 

a neodvádí poplatky? Dále vyjádřila nespokojenost s tím, že ubytovaní v Mladkově se nemají 

kde najíst a nic zde není a proto by se neměly zvyšovat poplatky za ubytování. 

p. R. Studený-výše poplatků pro rok 2020 se budou projednávat pravděpodobně v prosinci. 

Poplatek z pobytu může být pro rok 2020 až 21,- Kč a v roce 2021 až 50,- Kč. Poplatky z pobytu 

platí ubytovaní a ne ten, kdo ubytovává. 

p. T. Franke-táže se, jak pokračuje hřiště ve Vlčkovicích? 

p. R. Studený-dotace na hřiště by měla být schválena příští rok.  

XXX-šlo by oslovit pana XXX, aby si odstranil nepojízdná auta z komunikace? A zrcadlo na 

této komunikaci je ve špatném stavu.  

p. R. Studený-již byl osloven. Provedeme výměnu zrcadla. 

pí. M. Jirčíková-jak to vypadá se změnami územního plánu? 

p. R. Studený-zjistím u pana XXX, který má na starost územní plán a jeho změny.  

p. R. Studený-přišlo poděkování z Waldkraiburgu. 

pí. L. Hejtmánková-po loňské návštěvě zástupců Mladkova ve Waldkraiburgu, přijeli zase oni 

k nám, setkání proběhlo v říjnu v Domě hasičů, kde proběhla prezentace, jak se žije v současné 

době Mladkově a ve druhé části pohovořil pan XXX o časech minulých. 

 

 

Po vyčerpání bodů jednání byl přednesen souhrn usnesení panem Tomášem Frankem a usnesení 

zastupitelstva městyse tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu.  
 

 

 

Zasedání bylo zahájeno v 18:04 hod. 

Zasedání bylo ukončeno v 19:55 hod. 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:                   Starosta městyse: 

 

Martina Jirčíková v.r.       Ing. Roman Studený v.r.     

Lucie Pohanková v.r 

 

 

 
Zapsala: Lada Hejtmánková 

 

 

 

Příloha č. 1 – Usnesení zastupitelstva městyse 

Příloha č. 2 – Výroční zpráva ZŠ a MŠ Mladkov 

Příloha č. 3 – Zápis č. 2 z jednání Kontrolního výboru 

Příloha č. 4 – Rozpočtová opatření 
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Příloha č. 1 ze zasedání zastupitelstva městyse Mladkov ze dne 7. 11. 2019 

 
 
 
USNESENÍ 
 

Zastupitelstvo městyse:  

a) schvaluje usnesením číslo: 

119/2019- program jednání zastupitelstva městyse Mladkov. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:9-0-0 
 
 
120/2019- návrhovou komisi ve složení: pan Zbyněk Severýn a pan Tomáš Franke. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:9-0-0 
 
 

121/2019- ověřovatelé zápisu paní Martinu Jirčíkovou a paní Lucii Pohankovou. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:9-0-0 
 
 
122/2019- žádost na doplatek na platy zaměstnanců ZŠ a MŠ Mladkov na období září 
až prosinec 2019 ve výši 87 200,- Kč. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:9-0-0 
 
 
124/2019- Výroční zprávu o činnosti Základní školy a Mateřské školy Mladkov za školní 
rok 2018/2019. 
 

Usnesení bylo přijato       Hlasování:9-0-0 
 
126/2019- komisi pro výběr zhotovitele akce „Rekonstrukce Kulturního domu Mladkov“ 
ve složení: Lada Hejtmánková, Martina Jirčíková, Zdeněk Tomíček a zástupce firmy 
Dabona a jako náhradník Roman Studený. 
 

Usnesení bylo přijato       Hlasování:9-0-0 
 
128/2019- zveřejnění záměru prodeje p. p. č. 104/2 v k. ú Mladkov. 

Usnesení bylo přijato       Hlasování:9-0-0 
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129/2019- Dodatek ke Smlouvě o způsobu spolufinancování příspěvku na podporu 
fungování sociální služby-sociální poradenství ve městě Králíky a pověřuje starostu 
městyse podpisem smlouvy. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:9-0-0 
 

130/2019- zpracování žádosti o dotaci na hlásný a výstražný bezdrátový rozhlas. 

 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:9-0-0 
 
132/2019- ukončení provozu spoje č. 7 linky 700974 k 30. 11. 2019. 
 
Usnesení bylo přijato       Hlasování:9-0-0 
 

 

b) bere na vědomí usnesením č: 

 

123/2019- předběžný požadavek na platy pedagoga ZŠ a MŠ Mladkov od ledna 2020. 

125/2019- Zápis č. 2 z jednání Kontrolního výboru ze dne 30. 10. 2019. 

127/2019- Rozpočtové opatření č. 13/2019 a č. 14/2019. 

131/2019- připomínky k autobusovým jízdním řádům. 
 

 

 

 

 

 

Starosta městyse:       Místostarostka městyse: 

Ing. Roman Studený v.r.           Bc. Lada Hejtmánková v.r. 

 

 

 

Vyvěšeno na úřední desce dne: 14.11.2019 

Sejmuto z úřední desky dne: 31.12.2019 


